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 Dato:  Torsdag den 09. juli 2020 kl. 19,30 

Sted:  ”Ungdomsborgen”, Niels Sørensvej 2, Nordby. 

Til stede:  Bestyrelse ved: Formand Bjarne Berg (BB), Erik Slot (ES),  

   Jørgen Chr. Jensen (JCJ og Jan Alber Jepsen (JAJ). 

Bestyrelsessuppleanter: Stinne Berg (SB) og Holger Nielsen (HN). 

Fremmødte medlemmer:  

Revisor Hans Thomsen, tekniker Michael Buus, Ole Mouritzen, Hans Hansen, Arne Harder, 

Kenneth Lindenhoff, Henrik Trøegård, Jørgen Fabianson, Claus Thyssen, Anne-Grethe Jeppesen, 

Ida Berg-Jensen, Ejvind Svendsen,   

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent. 

a. Ole Mouritzen blev valgt og kunne konstatere at generalforsamlingen var indkaldt efter lovene. 

 

2. Beretning fra bestyrelsen om foreningens virksomhed i det forløbne år. 

a. Formand Bjarne Boel Berg aflagde foreningens beretning. 

Efter Generalforsamlingen, 10/4/2019 på Fanø Krogård, konstituerede bestyrelsen sig med 

Bjarne Boel Berg som formand, Erik Slot som næstformand, Jørgen Chr. Jensen som kasserer, 

Jan Alber Jepsen som sekretær, samt Johannes Josefsen som bestyrelsesmedlem og Holger 

Nielsen og Stinne Berg som suppleanter. 

Umiddelbart efter generalforsamlingen gik Fanønets nye hjemmeside i luften.  

I løbet af året har vi endvidere tilsluttet boliger i Ungdomsbo i det nye område på Nørby 

Pedersens toft.  

I juli blev der afholdt info dag, sammen med YouSee på Fanø krogård, det var en succes.  

Der er løbende lavet reparationer og ombygning af kabelnettet med bl.a opdeling i flere separate 

områder, såkaldte øer. Dette for at opnå bedre kvalitet og mulighed for højere internethastighed. 

Der er afholdt møde med Fanø Bad Antenneforening angående serviceaftale, som var udsat på 

grund af en anmodning fra FBA.  

FBA’s nye bestyrelse har planer om at afhænde foreningen. I denne forbindelse er vi i 

konkurrence med Stofa om levering af TV og internet i området.  

Der er blevet ryddet op i mailadresser der ikke bliver benyttet i vores domæne, samt vi har fået 

lavet selvbetjenings løsning på hjemmesiden.  

I fjerde kvartal meddelte YouSee at de havde opsagt deres aftale med Discovery, hvilket 

unægtelig gav os udfordringer primært grundet sportsrettigheder til bestemte fodboldkampe.  

Vi har valgt at beholde YouSee som leverandør af TV, da vi er godt tilfredse med 

programsammensætningen og de services der tilbydes.  

I november havde vi et udfald af nettet på grund af en elektriker fra elforsyningen afbrød 

strømmen til hovedstationen, nettet var dog hurtigt oppe at køre igen, da udstyret på 

hovedstationen kørte videre på nødstrøm.  

Jan Jepsen og Bjarne Berg deltog i FDA’s Landsmøde og branche udstilling i Kolding, hvor vi 

som altid får gode faglige indspark. 
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Bestyrelsen samt Michael Bus deltog i et infomøde arrangeret af KK-Partner, Brix og Kamp samt  

  ASOM-net, om deres bud på hvordan fremtiden vil se ud for antenneforeningerne med hensyn til  

  TV og Internet i anlægget.  

Nettet kører rigtigt godt, hvilket vi har set så sent som her under Corona pandemien, hvor mange  

  har arbejdet hjemmefra med videomøder og skolebørnene har haft fjernundervisning – alt sammen  

  med en stor belastning af nettet, som dog ikke gav nogen væsentlige problemer. 

   

Spørgsmål til formandens beretning: 

 Ingen ! 

 JCJ kommenterede at nettet var blevet opgraderet idet belastningen på hver ”Ø” var stor, 

nu er der plads ! 

 Ole Mouritzen kommenterede at vi nu er vidende om at der er plads på nettet. 

 Erik Slot oplyste at der pt. typisk var 6-7 bruger i hver husstand og det stiller krav nettet. 

 Beretningen Godkendt. 

 

3. Forelæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse. 

a. Kasserer Jørgen Chr. Jensen gennemgik og fremviste på storskærm det reviderede regnskab. 

b. Regnskabet er gennemgået og godkendt af revisor Hans Thomsen og Brandt Revision. 

 

Spørgsmål til det reviderede regnskab: 

 Pointerede at der alene til Copi Dan betales 1,8 Mill. 

 Arne Harder stillede spørgsmål om vi virkelig betalte ½ Mill. til TV-Fanø hvor 

dirigenten henviste dette punkt til evt. 

 Flere melder TV fra og streamer over internettet. 

 Hans Thomsen orienterede om at vi ikke betaler almindelig skat, men nok skal betale for 

indtægter for udlejning af vores lokaler. 

 Jørgen Chr. Jensen oplyste at de investeringer vi har lavet er taget over driften. 

 Arne Harder forespurgte til om det foreningen havde i Danske Bank var kontanter, - Ja. 

 Jørgen Chr. Jensen oplyste at foreningen har en kassekredit med trækningsret. 

 Claus Thyssen udtrykte at det var et flot regnskab. 

 Arne Harder, - under revisionens påtegning under fremtidig drift skal der iht. til 

revisionsloven stå det som revisionen skriver 

o Påtænker bestyrelsen at afhænde foreningen – NEJ ! 

 Claus Thyssen efterlyser at se regnskabet med diverse underskrifter, det bør vises på 

storskærmen. – Regnskabet blev skriftligt fremvist til CT og vil fremover blive vist på 

skærmen. 

 Regnskabet godkendt. 
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4. Budget for det kommende år. 

a. Kasserer Jørgen Chr. Jensen gennemgik budgettet på storskærm og ligeledes blev de kommende 

kontingentsatser for 2020 vist. 

b. Dirigent Ole Mouritsen kommenterede at programudbyder You See holder priserne i ro. 

c. Budgettet tages til efterretning.  

 

5. Indkomne forslag. 

a. Ingen forslag fra foreningens medlemmer. 

 Erik Slot udtryk forbavselse over at medlemmer ikke møder op frem for at skrive på Face 

Book. 

b. Bestyrelsen ved kasserer Jørgen Chr. Jensen forelagde og begrundede det fremviste forslag til 

vedtægtsændringer som ligeledes blev gennemgået og vist på storskærm.  

 §§§ 1 til 3 ingen ændringer. 

 Forslag til ændringen i § 4 – Foreningens medlemmer, samt afsnit a til i.  - Godkendt. 

 § 5 ingen ændringer. 

 Forslag til ændringen i § 6 – Godkendt. 

 Forslag til ændringen i § 7 

 Ole Mouritzen spurgte til om et eksternt medlem er et medlem der ikke er 

medlem af foreningen ? – Ja. 

 - var lidt uforstående overfor formuleringen af at suppleanter kan overvære 

bestyrelsesmøderne og hvorfor de ikke fast var med til møderne 

 Henrik Trøegård mente at suppleanterne burde deltage. 

 Hans Thomsen udtrykte at det kunne være lidt svært hvis der i bestyrelsen var 7-9 

medlemmer. 

 § 7 godkendt. 

 

6. Valg af bestyrelse og suppleanter: 

a. På valg til bestyrelsen er: 

 Jørgen Chr. Jensen som modtager genvalg. 

 Jan Alber Jepsen som modtager genvalg. 

 Johannes Josefsen som ikke ønsker genvalg. 

 Kenneth Lindenhoff vil gerne stille op til bestyrelsen. 

 Alle tre blev valgt ind i bestyrelsen. 

b. På valg som suppleanter: 

 Stinne Berg som modtager genvalg. 

 Holger Nielsen som modtager genvalg. 

 Begge blev valgt ind. 

c. Ingen andre medlemmer ønskede at stille op. 

 

7. Valg af revisor. 

a. Vedtaget at Brandt Revision fortsætter. 
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8. Eventuelt. 

a. Arne Harder uddelte ros til bestyrelsen. 

b. – der var ”storm” da vi mistede kanaler og træls at vi ikke kan se lokale kampe bl.a. EFB. 

Har foreningen mulighed for at købe til lokale kampe? – Nej. 

c. Jørgen Fabian udtrykte at det jo ikke var alle der var så interesseret i fodbold. 

d. Ole Mouritzen udtrykte at vi lige så godt kunne vænne os til at TV bliver dyrere og dyrere og 

mente at om få år var foreningen kun internetleverandør, da alt går over på streaming. 

e. Arne Harder nævnte igen det dyre TV-Fanø ! - Bestyrelsen kunne oplyse at dette emne havde 

været debatteret på flere generalforsamlinger. 

f. Claus Thyssen stillede spørgsmål til om der var tindens til at vi efterhånden ville blive overtaget 

af ”de store”. 

 Jørgen Chr. Jensen udtrykte at man jo også kan blive for stor og det bliver ikke billigere, 

tvært imod. 

 - det er vigtig at vi har et lokalt TV og Internet på Fanø. 

 - Stofa Net ville gerne overtage foreningen i år 2000, men vi har ikke fået efterfølgende 

tilbud fra hverken Stofa, YouSee eller andre. 

g. Hans Thomsen spurgte til om det ikke var en ide at Fanø antenneforeninger går sammen  

under et ? 

h. Ole Mouritzen spurgte til hvad opsigelsesvarslet var til YouSee – Jørgen Chr. 1 år ! 

i. – Sønderho driver et tættere samarbejde med Asom ned end Fanønet. 

Jørgen Chr. udtrykte at vi efterhånden havde fået mange medlemmer med bland selv løsning og 

på Asoms system findes denne boks endnu ikke. 

j. Anne-Grethe Jeppesen oplyste at deres net kører utrolig langsom og at flere i området havde 

skiftet til Stofa af samme årsag. 

Har ikke indberettet til support telefonen, så det er lidt svært for bestyrelsen at reagerer på dette 

uden at vide det. 

Aftalt: Vi opsætter ny router og tekniker Michael Buus ser på om der er yderligere problemer. 

k. Ida Berg Jensen spurgte til om TV Fanø skal sælges idet hun havde hørt rygter ! –  

Dette kender vi ikke noget til ! 

 

Dirigenten takkede for god ro og orden. 

 

Mødet slut:  

kl. 21,00 

 

Ref:  

Jan Alber Jepsen (JAJ) 

13.07.2020 

 


